
Zápis z 18. zasedání Akademického senátu FIS, 

konaného 29. 5. 2002 

Přítomni: Blatná, Fischer, Chlapek, Jílek, Klůfa, Kořenář, Langhamrová, Palovský, Trešl, 
Vaněk 

Omluveni: Berka, Henzler, Meitnerová, Pavlíček, Svobodová 

Host: Hindls 

1. Akademický senát FIS projednal Výroční zprávu FIS za rok 2001. Děkan FIS prof. 
Hindls informoval přítomné členy AS o situaci na fakultě, přičemž vyzdvihl zejména 

a)      meziroční nárůst počtu přihlášených na FIS o cca 400 přihlášek (na celé VŠE 
přitom počet přihlášek poklesl), 

b)     zahájení spolupráce s Vyšší školou informačních služeb v Krči na základě 
programu MŠMT, 

c)      posílení rozvojových programů, opětovné otevření bakalářských programů, 

d)     nárůst prostředků na fakultě i zvýšení podílu na rozpočtu VŠE, 

e)      malé snížení odchodu studentů, rozsah odchodů je však stále značný. 

Akademický senát schvaluje Výroční zprávu FIS za rok 2001 (schváleno 

jednomyslně). 

2. Děkan FIS informoval Akademický senát o přijatém Opatření děkana. Důvodem 
přijetí opatření je snaha o minimalizaci podvodů u zápočtů a zkoušek včetně 
bakalářských a souborných. Studenti jsou povinni se při zápočtech a zkouškách 
prokázat identifikační kartou, event. občanským průkazem. 

3. Akademický senát se zabýval dvěma podněty, který obdržel od AS FPH. 

a)      K problému narůstající kriminality na VŠE nebylo přijato žádné usnesení; 
návrh na omezení vstupu do budovy VŠE např. na ID kartu nepovažují členové 
AS FIS za vhodný 

b)     V otázce nekvalitního stravování na JM přítomní členové AS FIS rozumějí 
stížnostem členů AS FPH; zkušenosti členů AS FIS stravujících se na JM jsou 
obdobné; tito členové doporučují zvážit možnost dovozu jídel z Menzy Italská. 

4. Příští zasedání AS FIS proběhne až na podzim, v případě naléhavé potřeby dříve. 

Zapsal: J. Fischer 

Schválila: D. Blatná 



 


